الشركة الوطنية لمنتجات الألمنيوم ش.م.ع.ع NATIONAL ALUMINIUM PRODUCTS COMPANY S.A.O.G.

P.O. Box: 15, Rusayl, P. Code: 124

Sultanate of Oman : 1/22025/0 C.R.

E-mail: info@napco.co.om Website: www.napcooman.com : +968 24446450

Tel.

Fax : +968 24446453/24446449



ص.ب: ١٥ الرسيل، الرمـز البـريدي: ١٢٤ سلطنة عمان

1/77.70/.:

برید الکترونی: info@napco.co.om ویب سایت : www.napcooman.com

+971 7586780 :

+971 75667669/76667607:

Disclosure: NAPCO/D/02/2022

Date: 24/01/2022

Dear investors and shareholders.

فصاح رقم :NAPCO/D/02/2022 التاريخ: 2022/1/24

Subject: confirm or deny information circulating in the social media.

This has reference to the email the company received form the honorable CMA requesting the company to confirm or deny certain information circulating in the social media (concerning shifting of two presses and Novel company in Dubai "subsidiary of NAPCO Oman" is only marketing company and not production factory). National Aluminium Products Company SAOG (NAPCO-Oman), would like to state the following:

- 1- in October 2020 NAPCO studied the idea of establishing a subsidiary company in UAE and appointed an independent consultant to prepare a feasibility study for such purpose.
- 2- based on the feasibility study prepared by the independent consultant, NAPCO-Oman decided to establish a subsidiary company in UAE and to shift two eight inches press and Horizontal Powder Coating line after obtaining the approval from the concerned authorities.
- 3- the shifting of the two presses depends on the availability of funds and the required legal approval, which the NAPCO is seeking to achieve.
- 4- in March 2021 NAPCO-Oman decided to downsize the production in phases by 50% which in turn will reduce the operation expenses, in order to prepare the shifting of these equipment to the newly established subsidiary company. The two assets value will be used as a share in the subsidiary company.
- 5- in September 2021 the subsidiary was established under the name Novel Aluminium Products Company with an Industrial trade license which allow NAPCO to execute its plans of shifting the presses once the funds and legal requirements obtained.

أعزائنا المستثمرين و المساهمين: الموضوع: نفى أو تأكيد معلومة متداولة في وسائل

التواصل الاجتماعي. بالإشارة الى البريد الالكتروني المرسل للشركة من الهيئة العامة لسوق المال الغراء، حول نفى أو تأكيد معلومات متداولة في وسائل التواصل الاجتماعي (بأن الشركة تراجعت عن نقل مكبسين، وأن شركة نوفيل دبي "الفرع الخليجي لشركة الوطنية لمنتجات الألمونيوم" هي مختصة بتسويق منتجات نابكو فقط وليست مصنع انتاج). تود الشركة الوطنية لمنتجات الالمنيوم ش.م.ع.ع (نابكو -عمان) التأكيد على ما يلي:

1- في أكتوبر 2020 درست نابكو- عمان فكرة إنشاء شركة تابعة لها في دولة الامارات العربية المتحدة حيث تم تعيين جهة مستقلة للقيام بدر اسة جدوى لذلك الغرض.

2- بناء على در اسة الجدوى المقدمة و المعدة من الجهة المستقلة المذكورة قررت نابكو عمان تأسيس شركة تابعة بدولة الامارات العربية المتحدة و نقل مكبسين بسعة ثمانية بوصة و خط صبغ افقى بعد أخذ مو افقات الجهات الرسمية ذات العلاقة.

3- إن تنفيذ نقل المكابس المشار اليها مرهون بتوفير التمويل و الموافقات القانونية اللازمة، و هو الامر الذي تسعى نابكو-عمان لتحقيقه

4- في مارس 2021 قررت نابكو-عمان تخفيض الإنتاج بما نسبته 50% تدريجيا و بالتالى تخفيض التكاليف التشغيلية، و ذلك للعمل على تجهيز هذه الخطوط لنقلها للشركة التابعة المشار اليها ، بعد إتمام جميع المتطلبات، علما أن الخطين الوارد ذكر هما سيتم إستخدام قيمهما كحصيلة عينية للشركة التابعة

5- في سبتمبر 2021 تم الانتهاء من تأسيس الشركة التابعة في دولة الامارات العربية المتحدة تحت إسم شركة نوفل لمنتجات الالمنيوم، و رخصة الشركة التابعة التي تم تأسيسها رخصة صناعية تتيح لنابكو- عمان تنفيذ خطتها بنقل المكابس حالما حققت المتطلبات المالية و القانونية و الموافقات المطلوبة.







الشركة الوطنية لمنتجات الألمنيوم ش.م.ع.ع NATIONAL ALUMINIUM PRODUCTS COMPANY S.A.O.G.

P.O. Box: 15, Rusayl, P. Code: 124

Sultanate of Oman C.R. : 1/22025/0

E-mail: info@napco.co.om Website: www.napcooman.com : +968 24446450 Tel.

Fax

: +968 24446453/24446449

ص.ب: ١٥ الرسيل، الرمـز البريدي: ١٢٤ سلطنة عمان napco 1/77.70/.:

بريد الكتروني: info@napco.co.om ey سایت : www.napcooman.com

+971 7586780 :

+971 75567569/75667607: فاكس

6- NAPCO 's management is as always committed to transparency and to adhere to the law, and for this NAPCO-Oman will call for a press conference after arranging it with the concerned authorities.

6- سعيا من إدارة نابكو -عمان للشفافية و التزاما بالقوانين و اللوائح ذات الصلة، سيتم دعوة المساهمين الكرام لمؤتمر صحفي يتم تحديده بالتنسيق مع الجهات الرقابية.

Best regards,

Ihab Mouallem Chief Executive Officer

مع خالص التحيات

الرئيس التنفيذي





